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 Jelen volt Késett Előbb távozott Kimentést kért Hiányzott 

Antal Laura x     

Berta Katalin x     

Dobó Diána x     

Horicsányi Krisztina x     

Kapu Tibor x     

Kovalovszki Máté x     

Kun Levente Alex x     

Lukács Virág x     

Majláth Máté x     

Mátics Zoltán    x  

Nagy Edit x     

Német Roland x     

Perjési Péter x     

Sinkovics Bálint x     

Somogyi József x     

Szaller Ádám x     

Szipka Károly x     

Varró Gergő x     

Vígh Miklós x     

Dátum: 2014. május 6. Oldalszám: 3 

 

Ülés kezdete: 20:08 

Elnöki beszámoló 

Vígh Miklós elmondta, hogy a mai napon nem volt Dékáni Tanács ülés. A múlt heti Dékáni 

Tanácson elhangzott, hogy a Villamosmérnöki és Informatikai Kar (később VIK) BSc tantervet 

módosítana, emiatt a Gazdaság- és Társadalomtudományi Karral (később GTK) és a 

Gépészmérnöki Karral egyeztetést kezdett. A GTK elkezdte a más karoknak oktatott tárgyainak 

a felülvizsgálatát. Szipka Károly javasolta, hogy a Karon ezt a változtatást akkor kellene 

felülvizsgálni, ha a Gépészmérnöki Kar BSc felülvizsgálatáról már eredmények lesznek. Újabb 

jegyzőkönyv plagizálás történt a karon. Kari Tanács ülés lesz június 5-én, illetve ünnepi Kari 

Tanács ülés is lesz júniusban. 

EHK 

Szipka Károly elmondta, hogy múlt héten nem volt EHK ülés. Elmondta, hogy Kreutzer 

Richárd (Karrier Iroda volt vezetője) felmondott, illetve az EHK titkárnője is lemondott. 
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Tanulmányi és Oktatási Bizottság 

Szaller Ádám elmondta, hogy a CAD alapjaival kapcsolatos problémák megoldódni látszanak. 

A Gépszerkesztés alapjai tárggyal is problémák akadtak. Az április 29-én tartott Tanulmányi 

Fórumot, ahol a BSc felülvizsgálattal kapcsolatos ötleteket kapott a jelenlevőktől. 

Kollégiumi Bizottság 

Perjési Péter elmondta, hogy május 5-én volt kollégiumi monitoring értekezleten. Több panasz 

érkezett, hogy a Kármán Tódor Kollégium zuhanyzóiban eresztenek a csaptelepek. Az 

üzemeltető el fogja küldeni a GHK-nak a takarítási rendet, amit a hallgatóknak kell majd 

továbbítani. A kollégiumi felvételi szabályzatot továbbította a GHK levelezőlistájára, melyről 

a GHK-nak döntést kell hoznia. Kovalovszki Máté elmondta, hogy kollégiumi fegyelmi 

értekezleten volt, a Vásárhelyi Pál Kollégiumban poroltó kifújásával kapcsolatban. 

PR Bizottság 

Horicsányi Krisztina elmondta, hogy a gépész pulóvereket szeptembertől lehet majd 

megvásárolni a BME Ajándékboltban. 

Vígh Miklós megkérdezte, hogy ki az, aki egyetért a gépész pulóver és pólóterv pályázati 

kiírásával. 

A GHK 15-0-0 arányban elfogadta a javaslatot. 

Vígh Miklós elmondta, hogy a Gépész Szakkollégium (később GSZK) elkezdte a szakmai 

köreinek SzMSz-eit átnézni. A múlt héten lezajlott a GSZK fórum, ahol kevés résztvevő volt. 

A GSZK vezetőségéből is kevesen voltak ott, illetve az előadások minőségével is több probléma 

akadt. Vígh Miklós elmondta, hogy a problémákat jelezni fogja a GSZK vezetésének. 

Szociális Bizottság 

Somogyi József beszámolt arról, hogy a szociális rendszer fejlesztőivel beszéltek a múlt héten 

Szabó Tamással (VIK Hallgatói Képviselet).  Elmondta, hogy a héten kapnak egy kivonatot a 

specifikációból. Június első hetében az ígéretek szerint elkészül egy próba verzió, melyet egy 

hónapig lehet tesztelni és július első hetére elkészül a végleges verzió is. Vígh Miklós kérte, 

hogy erről előzetes árajánlatot kérjenek, és kössenek szerződést is. Nagy Edit elmondta, hogy 

május 9-én Szociális Bizottsági ülést tart. 

Rendezvény Bizottság 

Kun Levente elmondta, hogy Dr. Huba Antal és Dr. Lajos Tamás elvállalták a tiszteletbeli 

évfolyamtárs szerepét a Gyűrű- és Kitűzőavató Végzős Bálra. Az Építőmérnöki Kar ingyen 

biztosít díszvilágítást. A jegyárusítás elkezdődött. Rendezvény bizottsági ülésen szó volt a 

vizsgabizottság tagjairól és a rendezvény utáni takarításról. A Fotókör vállalta a felkérést a 

rendezvény fotózására. 
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Gazdasági Bizottság 

Berta Katalin elmondta, hogy a Dékáni Hivatal 200.000 Forinttal támogatja a Gyűrű- és 

Kitűzőavató Végzős Bált. Múlt héten megtudta, hogy a Hegesztési Szakosztály az 

Alakítástechnikai Szakosztály és a Gyártás Szakosztály nem rendezte meg a húsvéti szakmai 

versenyt. 

Egyebek 

Horicsányi Krisztina elmondta, hogy McDonnel Ösztöndíjról tájékoztató előadás lesz a 

Kármán Tódor Kollégiumban május 20-án és 21-én. 

Szipka Károly elmondta, hogy a HÖOK Mentorprogramra eddig egy jelentkező van a karról. 

 

Ülés vége: 21:47 

  ....................................   ....................................  

 Majláth Máté Lajos Vígh Miklós  

 jegyzőkönyvvezető elnök 

 Gépészkari Hallgatói Képviselet Gépészkari Hallgatói Képviselet  

mailto:hk@ktk.bme.hu
http://ghk.ktk.bme.hu/

